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1. Wat is de stand van zaken is met betrekking tot de 

studie voor het plaatsen van windmolens bij de 

bedrijventerreinen Bleizo/Hoefweg. 
 

2. Is er bij de bestuurlijke opdracht voor de studie voor de 

mogelijkheden voor Bleizo-west ook rekening gehouden 

met de mogelijke plaatsing van windmolens in de 

omgeving. 

 

 

Beantwoording:  

 

1. Het gebied Bleizo/Prisma (Hoefweg is onderdeel van 

Prisma) is aangewezen als zoekgebied voor windmolens. 

Middels een ontwikkeltafel is gesproken met 

ontwikkelaars, grondeigenaren en omwonenden. Er is bij 

de ontwikkeltafel geconstateerd dat de locatie 

Prisma/Bleizo vele beperkingen kent en een lastig te 

ontwikkelen locatie is. Ontwikkelaars hebben aangegeven 

voorlopig hier niet te gaan ontwikkelen omdat elders in 

het land betere rendementen te behalen zijn. Gezien de 

geringe kansen om binnen dit gebied tot realisatie van 

windenergie te komen, willen we eventueel kijken naar 

andere locaties (zie onze beantwoording van de 

raadsvragen van de PvdA [U19.00219] en onze brief aan de 

provincie (bijlage bij de brief)). Hiervoor is echter de 

medewerking van de provincie nodig. Het is op dit 

moment wachten op de nieuwe Gedeputeerde Staten van 

de provincie en haar beleid op dit onderdeel.  

 

2. Het onderzoek naar Bleizo-West is inmiddels gestart. 

Zoals in brief U19.00628 aangegeven zijn er vele 

contexten die meegenomen worden in dit onderzoek. 

Duurzaamheid is een deze contexten waarbij meer 

specifiek ook de ‘context wind’ en de opgave op dit 

gebied inzichtelijk gemaakt wordt. 

 

 

 


